
                                                                                                                    

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Αξιότιμε κφριε Υπουργζ, 

Δεν ζχει περάςει αρκετόσ καιρόσ από τότε που ο ίδιοσ ο Πρωθυπουργόσ κ. Κυριάκοσ Μητςοτάκησ 

εγκαινίαςε το νζο λιμάνι του Αγίου Κωνςταντίνου ςτη Φθιώτιδα, ζνα ζργο ιδιαίτερθσ αναπτυξιακισ 

δυναμικισ για τθν ευρφτερθ περιοχι. Ο εκςυγχρονιςμόσ του ςυγκεκριμζνου λιμζνα, ζδωςε τθ 

δυνατότθτα ςε περιςςότερουσ επιςκζπτεσ να φεφγουν από τον Άγιο Κωνςταντίνο προσ Εφβοια και 

Σποράδεσ αλλά και ο λιμζνασ να μπορεί να δζχεται μικρά και μεγάλα κρουαηιερόπλοια, κάνοντασ με 

αυτόν τον τρόπο πολφ πιο εφκολθ τθν ςφνδεςθ τθσ Στερεάσ Ελλάδασ, αλλά και κατά προζκταςθ τθσ 

Αττικισ και τθσ Ακινασ με τισ Σποράδεσ, προςφζροντασ παράλλθλα ζνα λιμάνι εξαιρετικά 

ανταγωνιςτικό ςτο λιμάνι του Βόλου για να φτάςει κανείσ εφκολα ςε ζναν τουριςτικό προοριςμό. 

Με ιδιαίτερη ζκπληξη όμωσ πλθροφορθκικαμε το γεγονόσ, κατόπιν και ςχετικισ ερϊτθςθσ ςτθ 

Βουλι του Βουλευτή Φθιώτιδασ του ΥΡΙΖΑ κ. Γιάννη αρακιώτη ότι διακόπτονται τα δρομολόγια 

προσ τισ Σποράδεσ λόγω του ότι θ πλοιοκτιτρια εταιρεία αιτήθηκε την τροποποίηςη τησ 

δρομολογιακήσ γραμμήσ και τθν εκτζλεςθ δρομολογίων ςτθ γραμμι Λαφριο-Κζα-Κφκνο-Σζριφο-

Σίφνο-Μιλο, από 22-05-2024 ζωσ 30-09-2024, κατόπιν διαπίςτωςθσ προβλθμάτων κατά τθν εκτζλεςθ 

των δρομολογίων του.  

Μάλιςτα δε, ςτθ ςχετικι ςασ απάντθςθ αναφζρετε ότι «εξαιτίασ τησ ταχφτητασ που ανζπτυςςε το 

πλοίο, δημιουργοφνταν υψηλόσ και ζντονοσ κυματιςμόσ που προκαλοφςε προβλήματα ςτισ παράκτιεσ 

τουριςτικζσ επιχειρήςεισ και τουσ λουόμενουσ. Επί των ανωτζρω, είχαν υποβληθεί καταγγελίεσ – 

παράπονα από πολίτεσ τησ τοπικήσ κοινωνίασ, ςτισ κατά τόπουσ Λιμενικζσ Αρχζσ». 

Λαμία, 29/05/2024 
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Προσ: 

Υπουργό Ναυτιλίασ & Νθςιωτικισ Πολιτικισ 

κ. Χ. τυλιανίδη 

Κοινοποίηςη: 

 Βουλευτζσ Π.Ε. Φκιϊτιδασ 

 Περιφερειάρχθ Στ. Ελλάδασ 

κ. Φ. πανό 

 Διμαρχο Καμζνων Βοφρλων 

κ. Η. Κυρμανίδη 
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Κατόπιν ςχετικισ μασ ενθμζρωςθσ οφείλουμε να επιςθμάνουμε ότι ουδζποτε παρατθρικθκε ζντονο 

πρόβλθμα από τον υψθλό και ζντονο κυματιςμό των πλοίων κακότι θ ταχφτθτα τουσ περιοριηόταν 

αρκετά κατά τθν προςζγγιςθ τουσ ςτον λιμζνα και τθν παραλιακι ακτογραμμι όπου υπιρχαν 

λουόμενοι. 

Ωσ τοπικοί φορείσ, κεωροφμε τθ ςυγκεκριμζνθ εξζλιξθ ωσ ιδιαιτζρωσ δυςμενή για τθν ευρφτερθ 

περιοχι τθσ Φκιϊτιδασ που κα προκαλζςει καίριο πλιγμα ςτον τουριςμό τθσ περιοχισ και κα 

οδθγιςει ςε περαιτζρω απαξίωςη τον τόπο μασ όςο και τθν ίδια τθν επζνδυςθ. Αν μάλιςτα 

ςυνυπολογίςουμε ςε όλα αυτά, ότι το ζργο του εκςυγχρονιςμοφ και τθσ αναβάκμιςθσ του Λιμζνα του 

Αγίου Κωνςταντίνου είχε προϋπολογιςμό 9,8 εκατ. ευρώ, εφλογα προκαλοφνται ερωτιματα για τθ 

ςυγκεκριμζνθ απόφαςθ, θ οποία υπονομεφει ζνα οραματικό ζργο. Τόςο ωσ Επιμελθτιριο, όςο και ωσ 

Ομοςπονδίεσ, ζχουμε δεχκεί αρκετά παράπονα από τισ επιχειριςεισ και τουσ επαγγελματίεσ που 

είχαν και ζχουν οικονομικι δραςτθριότθτα ςτθν περιοχι από τθ ςυγκεκριμζνθ εξζλιξθ. 

Αξιότιμε κφριε Υπουργζ, 

Πιςτεφουμε ότι κα καταβάλλετε κάκε δυνατι προςπάκεια για τθν αποτροπι αυτισ τθσ απολφτωσ 

δυςμενοφσ κατάςταςθσ όπωσ αυτι δείχνει να διαμορφϊνεται. 

Ευελπιςτϊντασ ςτθ κετικι αντιμετϊπιςθ του ςθμαντικοφ αυτοφ ηθτιματοσ που ζχει προκφψει, 

παραμζνουμε ςτθ διάκεςι ςασ για περαιτζρω διευκρινιςεισ.  

 

Με εκτίμθςθ, 

Ο Πρόεδροσ του Επιμελθτθρίου Φκιϊτιδασ 

Αιανάςιοσ Ηλ. Κυρίτςησ 

 

 

Ο Πρόεδροσ τθσ Ομοςπονδίασ  

Επαγγελματιϊν – Βιοτεχνϊν Φκιϊτιδασ 

Ελευιέριοσ Μπράζασ 

Ο Πρόεδροσ τθσ Ομοςπονδίασ  

Εμπορίου & Επιχειρθματικότθτασ  

Ανατολικισ Στερεάσ 

Δημθτριοσ Σαμαράσ 

 


